
Geachte heer Burgemeester, 
Geachte mevrouw de gemeentesecretaris, 
 
Gelieve hieronder een interpellatie te vinden voor volgende gemeenteraad op 27.09 
 
 
Rave party op het Rogierplein 
 
Op 2 september jongstleden mocht privéorganisatie Hangar het volledige Rogierplein 
innemen voor een commerciële en winstgevende dance evenement met dj's. Tickets kostten 
tussen de 17,50 euro en 27,5 euro. De hele dag klonk er luide elektronische muziek en was 
het plein afgesloten met hekken. 
Sommige actiegroepen spraken van een uitverkoop van het Rogierplein voor commerciële 
evenementen. 
Buurtbewoners , die met de afbraak van het CCN, diverse werven, sluipverkeer ea al veel 
geluidsoverlast moeten verwerken waren onaangenaam verrast door dit evenement. Voor 
hen was dit een lawaaierig, oncomfortabel en zinloos evenement waarvan ze hopen dat 
het in de toekomst niet herhaald wordt. 
Vragen  
- Hoe verliepen de contacten tussen privé organisator Hangar en de gemeente over dit 
evenement? Werden buurtbewoners vooraf geïnformeerd? 
- Wat zijn de voordelen van een commerciële techno-rave op het Rogierplein voor de lokale 
gemeenschap? Wat is de redenering achter de steun van het gemeentebestuur voor dit 
evenement? Is het volgens u voor herhaling vatbaar? 
- Zal de organisator betalen voor het gebruik van de openbare ruimte (zoals het gemeentelijk 
reglement over de belasting voor gebruik van de openbare ruimte voorziet) en zo ja 
hoeveel? 
- Kan u de kosten inschatten die gemeente heeft gemaakt in het kader van 
dit evenement (politie-aanwezigheid, stewards, schoonmaak,...)? 
- Wat zijn uw richtlijnen voor het al dan niet aanvaarden van privé-evenementen op het 
Rogierplein of op andere plaatsen in de gemeente? 
 
Frederic Roekens 
ecolo-groen SJTN 
 
 
 


